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01. Aanleiding 

 
Tijdens de beeldvormingsavond van 10 april j.l. zijn wij geïnformeerd over het “Onderzoek 
Haalbaarheid Cultuurhuis “ Blok B”. 
Ter afsluiting werd de mededeling gedaan dat het huidige (incomplete) voorstel ter 
besluitvorming in juni aan de gemeenteraad wordt voorgelegd. 
Met de ingezette koers van de “Kracht van de raad” heeft Leefbaar 3B behoefte aan een 
discussie in de raad wat wij als gemeenteraad nodig hebben om een goed besluit te kunnen 
nemen. Mogelijk leidt deze discussie tot aanscherping van onze kaderstelling 
 
  

02 Input voor nadere Kaderstelling 
 

Leefbaar 3B is van mening, dat er een integrale afweging inzake Cultuur dient plaats te 
vinden. Alvorens een besluit te nemen heeft L3B behoefte aan een onderbouwd 
cultuurbudget die gepaard gaan met huidige beleid en de beleidsintensivering w.o. 
cultuurinvestering: Cultuur in de Openbare Ruimte, Cultuureiland e.d. 
 
Op pagina 6 van de gepresenteerde sheets en de reactie van de kwartiermaker werd logisch 
verondersteld dat de exploitatie in beginsel met publieke middelen worden afgedekt. 
In onze kaderstelling anno 2017 hebben wij als gemeenteraad daar niets over meegegeven. 
Vraag aan de collega fracties: willen wij dat en zo ja wat vinden wij acceptabel en voor hoe 
lang. Een jaarlijkse bijdrage van 1 mio  gedurende 5 jaar ? (willekeurige aanname); 
 
In navolging op de opmerkingen van WIJ Lansingerland is het voor Leefbaar 3B de vraag of 
een filmhuis hu het juiste antwoord is op de behoefte van de jeugd (14-20-jarigen). 
Om hier antwoord op te krijgen, wil ook Leefbaar 3B dat bij de doelgroep jeugd 14-20 jarigen 
zelf onderzocht wordt wat hun behoefte aan cultuur in een Cultuurhuis is. 
Zijn de collega fracties van mening dat hier behoefte aan is? En wat vindt u dat verder als 
kaderstelling meegegeven moet worden aan het College? 
 
In aansluiting op vragen van CDA delen wij de mening, dat er met alle lokale partijen moet 
worden gesproken over de impact van een Cultuurhuis in Berkel. Denk hierbij aan Rehoboth, 
bestaande cultuurhuizen, huis van de samenleving e.d.  
Delen de collega raadsleden onze mening dat dit helder in kaart moet zijn gebracht. Dat 
besluitvorming in juni te snel komt en dat de planning aangepast moet worden.  
 
 

03 Geen gras voor alle voeten 
 

Graag nodig ik mijn raadcollega’s uit om desgewenst kader stellende issues aan te vullen en 
te reageren op de 4 bovengenoemde onderwerpen. 
Ook nodig ik het college uit om een reactie te geven. 
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